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Protokół Nr XVIII/2016 
 XVIII sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 31 marca 2016 r. 
BR.0002.3.2016 
XVIII Sesj ę Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości, a zwłaszcza Burmistrza Miasta 
Giżycka – Wojciecha Iwaszkiewicza. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły 
uwagi do protokołu XVII sesji Rady Powiatu z dnia 25 lutego 2015 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
Protokół XVII sesji Rady Powiatu z dnia 25 lutego 2015 r.  został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek XVIII sesji: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XVII sesji z dnia 25 lutego 2016 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Złożenie ślubowania przez radnego.  
5. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
6. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  (w tym 

organizatora rodzinnej pieczy zastępczej)   z uwzględnieniem Sprawozdania z  realizacji 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Giżyckim za rok 2015. 

8. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami w Powiecie 
Giżyckim na lata 2013 – 2016”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2016 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2016 – 2029. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 
12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie wyboru członków Komisji 

Rewizyjnej. 
13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Spraw 

Społecznych. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji. 
 

Ad. 4. Złożenie ślubowania przez radnego.  
Radni oraz wszyscy obecni na sali, wstali z miejsc.  
Następnie odbyła się ceremonia złożenia ślubowania. P. Wojciech Kruszewski  złożył 
ślubowanie  wypowiadając rotę ślubowania  (potwierdzenie złożenia ślubowania stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu). 
Tekst ślubowania: „  Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec 
Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla 
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pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać 
Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej." 
Przewodnicząca Rady Powiatu, stwierdziła, że  Wojciech Kruszewski objął mandat 
radnego Rady Powiatu w Giżycku,  następnie oświadczyła,  że od tej chwili w sesji 
uczestniczy 16 radnych.  
 
Ad. 5. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Od wielu lat ogłaszamy corocznie konkurs na realizację zadania pod nazwą 
„Organizacja i prowadzenie terapii rodzinnej dla rodzin dzieci niepełnosprawnych”. 
Ofertę w tym konkursie złożyło tylko Polskie Stowarzyszenie na rzecz Osób 
z Upośledzeniem Umysłowym Koło w Giżycku, którą przyjęliśmy do realizacji. Na 
ten cel przeznaczyliśmy kwotę 40.800 zł. 

2) Rozstrzygnęliśmy również otwarte konkursy na realizację zadań publicznych 
z zakresu kultury fizycznej i sportu oraz kultury fizycznej i sportu oraz kultury 
i ochrony dziedzictwa narodowego zleconych sektorowi pozarządowemu w 2016 r. 
Na konkurs z zakresu kultury fizycznej i sportu wpłynęło 27 wniosków o całkowitej 
wartości 288.032 zł, z czego wnioskowana kwota wynosiła 91.204 zł, a do podziału 
w budżecie na ten cel przeznaczyliśmy 30 tys. zł. Spośród zgłoszonych wniosków 6 
nie przeszło oceny formalnej. Na zadania z zakresu kultury fizycznej i ochrony 
dziedzictwa narodowego złożono 25 wniosków z czego 2 nie przeszły oceny 
formalnej. Ogólna wartość wniosków to 425.958 zł, a wnioskowana kwota dotacji to 
112.039 zł. W efekcie przyznaliśmy dotacje w kwocie 34.600 zł zatrzymując kwotę 
10.400 zł na ewentualne inne przedsięwzięcia z zakresu kultury i dziedzictwa 
narodowego. 

3) Przyznaliśmy również 3 dotacje z zakresu dofinansowania wkładu własnego dla 
organizacji pozarządowych starających się o dofinansowanie swoich projektów ze 
źródeł zewnętrznych. Maksymalna kwota dofinansowania jednego wkładu własnego 
nie może przekroczyć 60% planowanej w projekcie wysokości wkładu i nie więcej niż 
2. 000 zł na jeden projekt. W budżecie zaplanowano na ten cel kwotę 10 tys. zł. 
Dotacje przyznano Stowarzyszeniu Przyjaciół Sucholasek na projekt Młodzieżowa 
Sztafeta Szlakiem Żołnierzy Wyklętych Gajrowskie – Wydminy 1.000 zł,  drugi 
projekt – Stypendia Pomostowe 2016 – kwota 1.080 zł oraz Stowarzyszenie 
Bezrobotnych Jesteś-My na projekt „Słodkiego miłego życia z mądrą rodziną za pan –
brat” – kwota 2.000 zł. 

4) Na posiedzeniu Zarządu gościliśmy wójta Gminy Kruklanki p. Bartłomieja Kłoczka, 
z którym omówiliśmy wspólne działania na drogach gminnych i powiatowych 
w gminie, współpracę w zakresie wspólnej promocji oraz o aktualnej sytuacji 
w szpitalu. 

5) Przyjeliśmy plan zadań na 2016 r. na drogach powiatowych realizowanych w ramach 
współpracy z gminami lub innymi jednostkami. W sumie przyjęliśmy 11 zadań 
polegających na budowie zatok autobusowych, chodników, niewielkich odcinków 
dróg na łączną kwotę 403.000 zł,  z czego środki gmin wynoszą 141.200 zł oraz 
Nadleśnictwa Borki 23.000 tys. zł. 

6) Przyjęliśmy plan naboru na rok szkolny 2016/2017, wg którego zamierzamy przyjąć 
uczniów do 4 oddziałów w I LO, 3 oddziałów w II LO (oddziały 30 – osobowe), 3 
oddziałów w ZSEiI, 3 oddziałów w ZSKŚiA oraz 1 oddziału technikum w Zespole 
Szkół Zawodowych, a także 3 oddziałów Zasadniczej Szkoły Zawodowej. Ogółem 
przygotowaliśmy 530 miejsc dla młodzieży w klasach pierwszych. Szkoła Policealna 
będzie zabiegać o słuchaczy do technikum farmaceutycznego, usług kosmetycznych i 
masażysty. 

   Wiadomości ze szkół: 
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1. Grupa młodzieży z II LO wzięła udział w Ogólnopolskiej Olimpiadzie Kreatywności we 
Wrocłwiu. Nasze drużyny zdobyły w swoich kategoriach wiekowych  I miejsce. Tym 
samym obie drużyny wywalczyły sobie prawo reprezentowania Polski podczas 
Światowej Olimpiady Kreatywności w USA w dniach 25-28.05.2016 r. 

2. W Zespole Szkół Zawodowych w Mrągowie odbył się Międzyszkolny Konkurs 
Gastronomiczno – Językowy. Idea konkursu było nabywanie biegłości w zakresie 
techniki Gastronomicznej oraz prezentacja dania w języku obcym. W kategorii języka 
niemieckiego zwyciężyła Karolina Rodziewicz, uczennica Zespołu Szkół Zawodowych 
w Giżycku, która przygotowała „Zrazy z piersi kurczaka na szparagowym dywanie”, zaś 
w kategorii języka angielskiego najlepszym był Michał Ankiewicz z tejże szkoły 
z potrawą „Zrazy schabowe z kaszą gryczaną i grillowanymi warzywami”. 

3. W Toruniu odbyły się zawody okręgowe XL VII Olimpiady Języka Rosyjskiego. 
Finalistą etapu został uczeń naszego I LO – Jan Nosewicz. Natomiast uczennica tegoż 
liceum Gabriela Biwejnis już w I klasie została finalistką etapu okręgowego Olimpiady 
Literatury i Języka Polskiego. 

4. W VII Wojewódzkim Konkursie Recytatorskim zorganizowanym przez Specjalny 
Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Łupkach w kategorii Szkół podstawowych 
I miejsce zdobyła uczennica z SOSW w Giżycku. 

5. Uczniowie Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Giżycku po raz trzeci 
wzięli udział w Wojewódzkim Konkursie Hotelarskim – Najsprawniejszy w zawodzie 
Pracownik Pomocniczy Obsługi Hotelowej, organizowanym przez Zespół Szkół 
Specjalnych w Mrągowie oraz Hotel Mrecure Mrągowo Resort & Spa w Mrągowie. 
W kategorii nakrywanie i dekorowanie stołu nasi uczniowie okazali się bezkonkurencyjni 
i zajęli I  miejsce. 

6. W XX edycji Konkursu Chemicznego „Wygraj indeks” zorganizowanego przez 
Politechnikę Gdańską uczniowie I LO Izabela Wiszniewska i Grzegorz Ksepka z kl. II 
zdobyli indeks uprawniający ich do wyboru jednego z siedmiu kierunków studiów na 
Politechnice Gdańskiej. 
7) Wraz z Małgorzatą Czopińską i Krzysztofem Paternogą uczestniczyliśmy 

w inauguracji nowego programu transgranicznego Polska – Litwa, do którego tak jak 
w latach poprzednich będziemy składać wnioski, pomimo, że pieniędzy w tym 
programie jest mniej niż, w poprzedniej edycji. W części plenarnej mieliśmy swoje 
5 minut, a to za sprawą p. Kazimierza Ambroziaka, który na prośbę Sekretarza 
programu w sposób ciekawy, a przede wszystkim rubaszny, podzielił się swoimi 
doświadczeniami z realizacji projektów z tego programu.  

8) Z powodu nagłej choroby Pani Zarządcy Przymusowego Elżbiety Bartniczak Sąd 
Okręgowy w Olsztynie Wydział Gospodarczy powołał nowego Zarządcę 
Przymusowego z listy olsztyńskich syndyków – Pana Jerzego Bogacza, z którym 
współpraca ma inny, pozytywny wymiar. 

9) Odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Sp. z o.o. „Szpital Giżycki”, na  
którym wybrano nowy skład członków Rady Nadzorczej spółki na II kadencję. Do 
Pana Tomasza Wandela i Marcina Bogdana dołączył P. Andrzej Orzechowski z Ełku, 
który w swojej karierze zawodowej był również dyrektorem Ełckiego ZOZ 
i skarbnikiem Powiatu Ełckiego. Liczymy, że to doświadczenie zawodowe będzie 
przydatne w pracy Rady. 

10) Doszło do spotkania, o które zabiegaliśmy, z przedstawicielami GNS z prezesem 
Szulwińskim na czele w obecności prezesa Zarządu Związku Powiatów Polskich 
Ludwika Węgrzyna. To spotkanie nie przyniosło przełomu w toczącym się sporze. 

11) Wypowiedzenie kontraktu dr Szwabowiczowi – koordynatorowi pododdziału 
noworodkowego przez P. Elżbietę Bartniczak może spowodować zawieszenie 
działalności tego pododdziału i w konsekwencji możliwości przyjmowania porodów 
w naszym szpitalu. Niestety moje usilne prośby, jak również nowego kierownictwa 
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szpitala, o powrót dr Szwabowicza nie odniosły skutku. W tej chwili szpital 
intensywnie poszukuje kandydata na stanowisko koordynatora pododdziału 
noworodkowego, co niestety wydaje się rzeczą bardzo trudną. Jutro z P. Bogaczem, 
naczelną pielęgniarek  oraz dr Przymorskim (lekarzem naczelnym szpitala) jedziemy 
do NFZ na pertraktacje. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła gościa – Burmistrza Miasta Wojciecha. 
Iwaszkiewicza o zabranie głosu. 
Burmistrz Miasta Gi życka W. Iwszkiewicz powiedział, iż chce zweryfikować pogłoski, 
które krążą po mieście, a dotyczą szpitala. Lista gości do Burmistrza w poniedziałki jest duża, 
zaniepokojone są zwłaszcza kobiety, które mają niedługi termin porodu. Problemy w szpitalu  
dotyczą oddziałów delikatnych – neonatologia, porody. Burmistrz zapytał, jakie są rokowania 
odnośnie tych oddziałów – jeśli do 15 kwietnia nie uda się pozyskać neonatologa, to co 
będzie z porodami i nagłymi zachorowaniami noworodków. 
Burmistrz zadeklarował pomoc, ale chce rozeznać sytuację, stąd jego obecność i pytania. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że groźba istnieje, jest to wynik  nieodpowiedzialnego 
działania Zarządcy Przymusowej Elżbiety Bartniczak. Jeśli ta usługa zostanie zawieszona 
przez NFZ wystąpimy do sądu o zawieszenie zarządu przymusowego. Już było, że sąd 
okręgowy zdjął Zarządcę, a apelacyjny przywrócił. Nasz rynek jest wąski jeśli chodzi 
o specjalistów, w Polsce jest chyba tylko 300 neonatologów. Działania P. Bartczak były 
nieodpowiedzialne, zgłosiliśmy ten fakt do prokuratury. Trudno dzisiaj obiecać, że problem 
uda się rozwiązać. Osobiście dwukrotnie rozmawiałem z dr Szwabowiczem prosząc go, żeby 
chociaż na trzy miesiące pozostał, ale niestety odmówił. Znalezienie koordynatora na 
położnictwie wzmocniłoby ginekologię, ale -  aby mogły odbywać się porody musi być 
neonatolog. W poniedziałek zamierzamy zwołać konferencję prasową, czy też wydać 
oświadczenie o sytuacji szpitala. 
H. Sarul powiedziała, że Burmistrz pyta o plan „B” -  odkąd Starosta wie, że istnieje problem 
z odejściem dr  Szwabowicza. Nowy Zarządca jest bezradny, bo poszukiwań następcy 
doktora nie prowadzono. Kontrola NFZ jest powodem, że nie ma szansy uruchomienia 
położnictwa i ginekologii. Powinny być prowadzone już teraz rozmowy z ościennymi 
szpitalami, harmonogram przyjęć do porodu, zapewnienie transportu. Sytuacja nie jest prosta. 
Położnictwo powinno być otoczone niezawodną troską. W trybie pilnym trzeba zorganizować 
sposób sprawnego dowozu do porodu w innym szpitalu. NFZ czekał miesiąc na naprawę 
sytuacji w szpitalu w oddziałach ginekologiczno-położniczych w Giżycku. 
Radna powiedziała, iż namawia na zmianę taktyki. Nie mówić, ale negocjować, sprawniej 
prowadzić procesy sądowe. Do tej pory stosowano nieskuteczną metodę, zasłonę dymną dla 
bezczynności Zarządu. Byliśmy ciągle zaskakiwani przez GNS. Prowadziliśmy taktykę 
„ciszy”, która była przykrywką dla bezczynności. Nie informowaliśmy społeczeństwa, a co 
ludzie mówią po mieście –  każdy jest niezadowolony: pracownik, lekarz, pacjent. Trzeba się 
zmobilizować. Szkody wyrządzone przez Panią Bartniczak są niewyobrażalne. 
Przewodniczący Rady Nadzorczej nie zdołał pozyskiwać danych finansowych od niej. 
Właśnie przez taką atmosferę  ludzie mówią, że do końca roku szpitala nie będzie. Trzeba się 
przyłożyć Panie Starosto, stanąć przed załogą skłóconą z lekarzami o pieniądze. 
L. Należyty zapytała czy Zarząd znak wyniki finansowe szpitala, dzisiaj jest ostatni dzień na 
składanie deklaracji CIT. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że wczoraj na spotkaniu Komisji Spraw Społecznych 
z nowym Zarządcą Przymusowym P. Jerzym Bogaczem radna Sarul poruszyła tylko 10% 
tematów,  o które pyta teraz. Sytuacja jest zła, informowaliśmy, że nie mieliśmy dostępu do 
danych finansowych, pracownicy mieli, ale mieli  zakaz udzielania informacji. Teraz 
obwinianie Starosty i Zarządu jest niepoważne. Przejmujemy się sprawami szpitala, 
rozmawiamy z kandydatami, byłem na Litwie w Druskiennikach, tam rozmawiałem 
o zapotrzebowaniu na lekarzy specjalistów. Nie wiem o sprawie CIT, nie mam na piśmie, ale 
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wiem, że strata wynosi ponad 900 tys. zł (nadlimity ok. 400 tys. zł), strata za styczeń – luty 
ok. 0,5 mln zł, wymagalne 2,6 mln zł. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, iż nie mieliśmy kompletnie żadnego wpływu na 
Zarządcę Przymusową, mogliśmy jedynie zawiadomić prokuraturę, nie ruszaliśmy tematu 
medialnie, aby nie stracić szpitala. Może autorytet Burmistrza pomoże w rozmowach 
z lekarzami, może Pana apel spowoduje, że dr Szwabowicz zostanie jeszcze przez jakiś czas. 
Prosimy o rozglądanie się za specjalistami. Widzimy w przyszłości współpracę z Miastem 
i wspólne prowadzenie szpitala. Spróbujmy jeszcze pozyskać neonatologa, szpital oferuje 
wynegocjowane wynagrodzenie, a nie zakładać już że rozwiązujemy oddziały. Rozumie, że 
między lekarzami narastała zła atmosfera w stosunku do Przymusowej Zarządzającej 
oraz Pani I. Walasek, to tam powstał konflikt, który pociągnął łańcuch rezygnacji ze 
stanowisk. Zaapelował o powrót do negocjacji w imię losu innych ludzi i pacjentów. 
H. Sarul powiedziała, że teraz chodzi o dr Szwabowicza, należy upoważnić P. Bogacza, żeby 
„wykupił” takiego specjalistę, jest to sprawa istnienia 3 oddziałów, proszę nie stawiać 
ograniczeń finansowych. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, iż dokładnie o tym mu powiedzieliśmy, nie 
jesteśmy władni go upoważniać, musi sam podejmować decyzje. Na innych oddziałach trzeba 
szukać pieniędzy na te trzy. 
E. Ostrowska  powiedziała, że należy rozważyć przekazanie informacji dla mieszkańców, bo 
w Internecie wrze, a Burmistrz ma kolejki w tej sprawie. 
W. Strażewicz odpowiedział, iż nie chcemy przekazywać niepewnych informacji, komunikat 
przekażemy po rozmowie w NFZ. 
M. Ł ępicka-Gij  powiedziała, iż sytuacja szpitala to kryzys od lat, na Zarządzie Powiatu 
spoczywał obowiązek przygotowania się do jego zażegnania, Zarząd powinien mieć taki plan. 
Dążyli do zmiany Zarządcy Przymusowego, wiedzieli o kłopotach z neonatologiem, dziś 
powinni przedstawić scenariusz A, B i C. Zaapelowała, aby dążyć do uwolnienia się od 
Zarządcy Przymusowego i podjąć się samodzielnego zarządzania, ale musimy być 
przygotowani do kierowania, mieć scenariusze. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że jedynym pomyślnym rozwiązaniem jest 
znalezienie lekarza neonatologa, który przyjdzie i będzie pracował. Starosta zaapelował do 
Burmistrza – może kogoś zna w Polsce, może radni mają takie kontakty. Planem C jest rola 
NFZ, polegająca na wskazaniu, gdzie panie mogą rodzić swoje dzieci. 
H. Sarul powiedziała, że Zarząd nie wie co robić ani dzisiaj, ani jutro. Pojadą do NFZ, wrócą 
i nie uzyskają pożytecznych wiadomości gdzie rodzić, bo nie będzie gdzie rodzić. To nie 
Fundusz będzie decydował gdzie będą rodzić, ale rodząca, a na SOR-rze będzie miejsce tylko 
dla nagłych przypadków. 
L. Należyty zwróciła się do Starostów ze słowami, że giżycki szpital jest pudełkiem 
niesionym od początku przez rwącą rzekę, odpadają po kolei oddziały i niedługo będzie 
koniec. Działania Zarządu są niewystarczające, wszystko dzieje się poza nami, nie mamy 
przemyśleń, planów i nikt nie wie co robić i co się stanie. 
M. Drzażdżewski powiedział, żeby zastanowić się co zrobić, zdarzyła się sytuacja krytyczna 
na oddziale noworodków. Od lekarzy wypłynął apel, aby w pierwszej kolejności usunąć 
Przymusową Zarządzającą  i jej  Zastępcę ds. leczniczych. Wystąpiliśmy o zmianę osoby 
Zarządząjącego, w międzyczasie P. Bartniczak dostała wylewu. Sąd zmienił Zarządzającego, 
myślałem, że i lekarze zmienią nastawienie, ale oni nie, mimo spełnienia warunków. 
Ginekologia może funkcjonować, dziecięcy będzie istniał, pilna potrzeba jest ginekologiczno 
– położniczy. Nie opowiadajmy, że jest aż tak źle. 
J. Łożyński powiedział, iż jego zdaniem -  gdyby działania Zarządu nie powiodły się - trzeba  
powołać  sztab kryzysowy, skonkretyzować i wprowadzić plan „B”.  Jutro Starosta powinien 
wystąpić medialnie.  
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H. Sarul dodała, że nikt nie powiedział, że giżycki szpital jest zły, odwrotnie – że to bardzo 
dobry szpital o wysokich kwalifikacjach personelu, w wielu dziedzinach – wręcz wybitnych. 
Pisanie o niezadowoleniu pacjentów jest nadużyciem. 
M. Drzażdżewski dodał, że w pozostałych oddziałach nie ma zagrożeń. Jedna personalna 
decyzja powoduje takie zawirowania. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła radnych o pytania do sprawozdania Zarządu, . 
Pytań do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
J. Łożyński  zgłosił cztery sprawy: 
1) Zarząd Powiatu przekazał Fundacji Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich kwotę 12 tys. zł 
– wg radnego nastąpiło naruszenie prawa w zakresie ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariatu, która mówi w art. 11 ust. 1. , że samorząd wspiera jednostkę , 
ale na drodze wyłonienia w konkursie. Tutaj nastąpiło naruszenie art. 19 ustawy poprzez 
ponadkonkursowe przekazanie pieniędzy. 
Radny wnioskuje, aby Zarząd  zwrócił się do FOWJM o zwrot 12 tys. zł, a pozyskane środki 
przekazał Zespołowi Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w celu wykorzystania 
przez szkołę na organizację zadania publicznego w zakresie ochrony środowiska. 
2) Radny zwraca uwagę, aby zaktualizować w budżecie powiatu tabelę   mówiącą 
o wydatkach inwestycyjnych w 2016 roku w pkt. 16 – budowa windy w budynku przy ul. 
Wyzwolenia oraz w pkt. 33 – zakup tablicy interaktywnej do Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie. Urealnienie ceny ww. przedsięwzięć spowoduje  realne zmniejszenie deficytu 
powiatu. 
Radny wnioskuje, aby zaoszczędzone  środki przeznaczyć na zakup pomocy naukowych do  
Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu o specjalności „Technik urządzeń 
energetyki odnawialnej”. 
3) Radny wnioskuje, aby Rada Powiatu zobowiązała Zarząd Powiatu do poinformowania 
o bieżącej sytuacji Szpitala Giżyckiego Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, jako organu 
nadzorczego o zamykanych oddziałach porodowym i położniczym: oraz Ministra 
Sprawiedliwości o sytuacji prawnej spółki „Szpital Giżycki” sp. z o.o. 
4) Radny zwrócił się z prośbą o zwrócenie uwagi dyrektorowi Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie Zbigniewowi Piestrzyńskiemu na niestosowne zachowanie na posiedzeniu 
Komisji Rewizyjnej, gdy na zapytanie radnego o pieniądze na tablicę interaktywną, dyrektor 
zachowywał się niestosownie - niegrzecznie, w sposób zniecierpliwiony  odpowiadał na 
pytania. Radny powiedział, iż zwraca się do przełożonych dyrektora o poinformowanie go, że 
radnemu przysługuje prawo zadawania pytań, a obowiązkiem dyrektora jest wnikliwa na nie 
odpowiedź. 
 
Ad. 1.  
Starosta W. Strażewicz powiedział, że stawia wniosek przeciwny w sprawie odebrania 
FOWJM kwoty 12 tys. zł, wnosi, aby tego nie głosować. 
Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby zgłosić wniosek do  Komisji Rewizyjnej, aby 
zdiagnozowała tę sprawę, na sesji nie rozwiążemy problemu. 
Ad. 2.  
Przewodnicząca Rady powiedziała, że nie mamy inicjatywy uchwałodawczej do budżetu, 
jedynie Zarząd ma takie uprawnienia, my możemy dokonywać zmian; członkowie Zarządu 
usłyszeli głos radnego, zastanowią się, odniosą się do niego. 
Ad. 3.  
Na propozycję L. Należyty radni zdecydowali o odrębnym głosowaniu o powiadomieniach 
Wojewody i Ministra Sprawiedliwości. 
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Głosowanie nad powiadomieniem  Ministra Sprawiedliwości o sytuacji prawnej spółki 
„Szpital Giżycki” sp. z o.o. : „za”- 2, „przeciw”- 11, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Wniosek upadł. 
Głosowanie nad powiadomieniem Wojewody jako organu nadzorczego o zamykanych 
oddziałach porodowym i położniczym:  „za”- 4, „przeciw”- 2, „wstrzymujący się” – 10 osób. 
Rada Powiatu zadecydowała o poinformowaniu Wojewody. 
H. Sarul skomentowała, że decyzję o zawieszeniu oddziałów w szpitalu podejmuje właśnie 
Wojewoda, nie NFZ. 
Ad. 4.  
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka-Gij  odpowiedziała, że jej kompetencje 
ograniczają się do organizacji pracy Rady Powiatu,  nie ma prawa wpływać na  osoby 
kierujące jednostkami powiatowymi. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że jest zwierzchnikiem dyrektora PCPR i Z. Piestrzyński 
otrzyma stosowna reprymendę, bo musimy informować i cierpliwie wyjaśniać wszelkie 
sprawy. 
Na tym dyskusję w punkcie 6 obrad zakończono. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  (w tym 
organizatora rodzinnej pieczy zastępczej)   z uwzględnieniem Sprawozdania z  realizacji 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Giżyckim za rok 2015. 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż ten obszerny temat był szczegółowo 
prezentowany i omawiany na posiedzeniach  komisji stałych, które zaaprobowały 
przedstawioną treść materiału nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o ostateczne uwagi i pytania 
do przedstawionego Sprawozdania. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż Sprawozdanie z działalności Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie  (w tym organizatora rodzinnej pieczy zastępczej)   
z uwzględnieniem Sprawozdania z  realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych w Powiecie Giżyckim za rok 2015 zostało przyjęte  przez Radę Powiatu bez 
uwag. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami 
w Powiecie Giżyckim na lata 2013 – 2016”. 
Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż ten  temat był również szczegółowo  
omawiany na posiedzeniach  komisji stałych, które zaaprobowały przedstawioną treść 
materiału nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o ostateczne uwagi i pytania 
do przedstawionego Sprawozdania. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego 
Programu Opieki nad Zabytkami w Powiecie Giżyckim na lata 2013 – 2016” zostało 
przyjęte  przez Radę Powiatu bez uwag. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie  przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2016 r. 
Radno zostali zapoznani z projektem uchwały: 
Rada Powiatu podejmuje uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, bowiem powiat realizuje zadania wynikające 
z ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 
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(Dz. U. Nr 127, poz. 721 z 2011r.z późn. zm.) i na te zadania środki przekazuje PFRON. 
W roku 2016 Fundusz przekazał środki w wysokości 1.506.750,00 zł tj. o 65.095,00 zł mniej 
w stosunku do roku 2015. Proponowany podział środków przedstawia tabela, będącą 
integralną częścią uchwały. 
  
L.p 

Nazwa zadania Wykonanie  2015r. Plan  2016r. 
1 Finansowanie  wydatków  na 

instrumenty i usługi rynku pracy na 
rzecz osób niepełnosprawnych 
poszukujących pracy i 
niepozostających w zatrudnieniu   
(art. 11)- stypendia z tytułu stażu 
oraz szkoleń, zwrot kosztów 
dojazdów na staże i szkolenia, 
badania lekarskie: staże, szkolenia, 
dotacje 

 

78.426,83 

 

108.750,00 

2. Finansowanie kosztów szkolenia i 
przekwalifikowania zawodowego 
osób niepełnosprawnych  (art.40) – 
zlecenie usługi szkoleniowej 

5.607,00 9.000,00 

3. Zwrot kosztów zatrudnienia 
pracowników pomagających 
pracownikowi niepełnosprawnemu w 
pracy (art. 26 d) 

1.271,79 2.500,00 

4. Zwrot kosztów wyposażenia 
stanowiska pracy (art. 26 e) 

69.943,75 0 

 Razem środki finansowe na 
zadania z zakresu rehabilitacji 
zawodowej  

155.249,37 120.250,00 

4. Dofinansowanie kosztów działania 
warsztatów terapii zajęciowej  

769.800,00 799.800,00 

5. Dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych  i ich opiekunów 
w turnusach rehabilitacyjnych  

46.677,00 

 

39.000,00 

 

6. Dofinansowanie likwidacji barier 
architektonicznych, w 
komunikowaniu się i technicznych, w 
związku z indywidualnymi 
potrzebami osób niepełnosprawnych  

 

124.663,00 

 

91.000,00 

7. Dofinansowanie sportu, kultury, 
rekreacji i turystyki osób  
niepełnosprawnych  

 

6.006,08 

 

6.000 
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8. Dofinansowanie zaopatrzenia w 
sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 
ortopedyczne i środki pomocnicze 
przyznane osobom 
niepełnosprawnych 

 

469.449,55 

 

450.700,00 

 Razem środki finansowe na 
zadanie z zakresu rehabilitacji 
społecznej 

 

1.416.595,63 

 

1.386.500,00 

 OGÓŁEM 1.571.845,00 1.506.750,00 

 
Radni zostali zapoznani z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych  na temat powyższych zmian -  załącznik nr 6 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja  Edukacji Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała XVIII.118.2016 w sprawie  przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2016 r. została podjęta – stanowi załącznik nr 
7 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2016 – 2029. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem do uchwały: 
Zmiany uchwały w sprawie WPF spowodowane są z planowanymi na marzec 2016 r.  
zmianami budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2016 oraz aktualizacją załącznika dotyczącego 
przedsięwzięć w zakresie projektu pn. „Strategiczne partnerstwo edukacyjne Powiat Giżycki 
– Alytus” (zwiększenie planu wydatków bieżących o 360 zł) . 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisje Spraw Społecznych oraz Edukacji Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała XVIII.119.2016 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2016 – 2029 została podjęta – stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem do uchwały: 
Dochody: 
Rozdz.70005 i rozdz.75618 – zmiany wynikają ze zmiany klasyfikacji budżetowej: 
wydzielono § 055 (wpływy z opłat z tytułu użytkowania wieczystego) oraz § 065 (wpływy 
z opłat za wydanie prawa jazdy). Zwiększa się także plan dochodów z tytułu odpłatnego 
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nabycia prawa własności, ponieważ pierwotnie został on ujęty w kwotach netto (bez podatku 
od towarów i usług vat). 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.60014 - zmiany dotyczą planowanych na rok 2016 zadań inwestycyjnych: 
zwiększenia: 

1. Przebudowa dr.pow.nr 1728N granica powiatu-Sterławki Wlk.-Jeziorko-Tros na 
odcinku Sterławki Wlk.-Jeziorko: 170.000 zł – dofinansowanie Gminy Ryn, 580.000 
zł – Program Rozwoju Obszarów Wiejskich (PROW), 20.000 zł – środki własne 

2. Budowa kładki dla pieszych dr.pow.1740N w m. Gawliki Wlk.:1.400 zł – środki 
własne, 

3. Przebudowa drogi nr 1736N Kruklin-Sulimy w m.Sulimy: 5.000 zł – środki Gminy 
Giżycko, 

4. Przebudowa odcinka dr.pow. 1616N: gr.pow.-Słabowo-Krzyżany-Ryn: 20.000 zł – 
środki Gminy Ryn, zmniejszenie o 30.000 zł udziału własnego, 

5. Przebudowa drogi 1734N: gr.pow.-Jeziorowskie-Kruklanki -(Sołdany) dr.kraj.63: 
100.000 zł – środki Gminy Kruklanki, 70.000 zł – środki Nadleśnictwa Borki, 602.500 
zł PROW, 45.000 zł – środki własne, 

nowe zadania: 

1. Wykonanie chodnika w m.Stara Rudówka przy dr.pow.1726N: 20.000 zł – środki 
Gminy Ryn, 25.000 zł – środki własne, 

2. Przebudowa skrzyżowania dr. pow. 1829N z drogą gminną w m. Paprotki: 35.000 zł – 
środki własne, 

3. Przebudowa zatoki autobusowej przy dr.pow.w m.Zielony Gaj: 15.000 zł – środki 
własne, 

4. Budowa zatoki autobusowej w m. Jagodne Wlk.przy dr.pow.1718N: 18.000 zł – 
środki Gminy Miłki, 7.000 zł – środki własne, 

5. Budowa chodnika przy dr.pow.1738N w m. Kruklanki: 2.000 zł – środki Gminy 
Kruklanki, 23.000 zł – środki Nadleśnictwa Borki, 25.000 zł – środki własne. 

Środki własne powiatu pochodzą ze zwiększenia planu dochodów z opłat za zajęcie pasa 
drogowego (§069) . 
Wydatki: 
Rozdz.60014, § 4590 – dotyczy zabezpieczenia środków na wypłatę osobie fizycznej 
odszkodowania za nieruchomość zajętą pod drogę. 
Rozdz.70005 – dotyczy zabezpieczenia środków na wykup gruntów. 
Rozdz.71095 – dotyczy utworzenia nowego paragrafu (4700) z przeznaczeniem na szkolenia 
pracowników (środki przesuwa z § 4300). 
Rozdz.75020 – dotyczy zwiększenia planów wydatków na zapłacenie podatku od towarów 
i usług (Vat). 
Rozdz.80114, rozdz.85406 i rozdz.85407 – w związku z organizacją obsługi prawnej dla 
jednostek oświatowych przesuwa się środki w kwocie po 605 zł z Powiatowego Ośrodka 
rozwoju Edukacji oraz z Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych. 
Rozdz. 80130 – dotyczy zwiększenia planu wydatków na projekt realizowany ze środków 
programu Erasmus+ o środki niewykorzystane w 2015 r. 
Rozdz.80146 – dotyczy przesunięć w planie projektu z udziałem środków unijnych pn. 
„Strategiczne partnerstwo edukacyjne Powiat Giżycki – Alytus”: środki niewykorzystane na 
zakupy inwestycyjne przesuwa się na zakup materiałów i wyposażenia oraz zakup usług 
(utworzenie nowego paragrafu). 
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Rozdz.85407 -  z związku z koniecznością zakupu w Międzyszkolnej Bazie Sportów 
Wodnych samobieżnej kosiarki przesuwa się na ten cel 7.000 zł z planu przeznaczonego na 
zakup materiałów i wyposażenia. 
  
Na pokrycie zwiększonych wydatków angażuje się nadwyżkę budżetową (zwiększenie 
o 259.913 zł) oraz wolne środki (zwiększenie o 72.499 zł). 
Ponadto: 

1. dokonuje się zmiany planu dochodów i wydatków wydzielonych rachunków 
dochodów powiatowych jednostek prowadzących działalność na podstawie ustawy 
o systemie oświaty na rok 2016 (dla działalności Schroniska w Międzyszkolnej Bazie 
Sportów Wodnych zastosowano rozdz.85407 zamiast rozdz.85417), 

2. wprowadza się plan dochodów budżetu państwa na rok 2016 związanych z realizacją 
przez Powiat zadań z zakresu administracji rządowe. 

 W związku ze zmianami w budżecie powiatu dokonuje się zmian limitów zobowiązań 
z tytułu kredytów i pożyczek. Ogólna kwota nie ulega zmianie, zmienia się jedynie kwoty 
określone w pkt 2 i 3: 

• pkt 2 (spłata wcześniej zaciągniętych kredytów) – z kwoty 205.914 zł na kwotę: 
155.924 zł (zmniejszenie o kwotę 49.990 zł), 

• pkt 3 (finansowanie planowanego deficytu) z kwoty 3.756.669 zł na kwotę 3.962.583 
zł (zwiększenie o kwotę 49.990 zł.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisje Spraw Społecznych oraz Edukacji Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała 
projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała XVIII.120.2016 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2016 
została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
  
J. Krysiuk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej złożył wniosek o uzupełnienie składu 
Komisji Rewizyjnej o osobę Wojciecha Kruszewskiego. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, iż  radny Wojciech Kruszewski zgłosił 
akces pracy w dwóch Komisjach : Rewizyjnej oraz Spraw Społecznych. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnego z pytaniem czy podtrzymuje swoją 
decyzję pracy w obu komisjach. 
Radny Wojciech Kruszewski  odpowiedział, że tak.  
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie wyboru członków Komisji 
Rewizyjnej. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
H. Sarul zapytała kim jest Pan Kruszewski z zawodu. 
W. Kruszewski odpowiedział, iż emerytem. 
J. Łożyński zwrócił się do W. Kruszewskiego, aby powiedział coś o sobie. 
W. Kruszewski odpowiedział, iż był policjantem, z wykształcenia jest nauczycielem, 
pedagogiem, uważa, że umie pracować i będzie mógł sprawdzać się jako radny. Lubi pracę 
z ludźmi, lubi pomagać, nie ma doświadczeń w pracy samorządowej. 



12 
 

 

Innych uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej poprzez dodanie do składu 
osobowego komisji radnego Wojciecha Kruszewskiego. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała nr XVIII.121.2016  zmieniająca uchwałę  w sprawie wyboru członków Komisji 
Rewizyjnej została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 
Spraw Społecznych. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Spraw Społecznych poprzez dodanie do składu 
osobowego komisji radnego Wojciecha Kruszewskiego. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała nr XVIII.122.2016 zmieniająca uchwałę  w sprawie wyboru członków Komisji 
Spraw Społecznych została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 14. Sprawy różne. 
H. Sarul przypomniała, iż po ustąpieniu radnego M. Bronk, Komisja Edukacji nie ma 
przewodniczącego, trzeba dokonać jego wyboru. 
Przewodnicząca Rady Powiatu odpowiedziała, iż na najbliższej Komisji jej członkowie 
wybiorą przewodniczącego. 
M. Mieńko poprosił Starostę, aby przybliżyć informacje na temat Międzyszkolnej Bazy 
Sportów Wodnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, iż 10 dni temu spotkaliśmy się z p. Łożyńskim, zastępcą 
Burmistrza. Miasto jest zainteresowane terenem na którym mieści się Baza w związku 
z opracowywaniem nowego planu zagospodarowania nabrzeża Niegocina. Miasto jest 
skłonne przejąć placówkę i prowadzić ją w Ekomarinie, którą dla potrzeb Bazy rozbuduje. 
Starosta wyraził nadzieję, iż tak się ziści. 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła radnym dwie sprawy: 
1) Zwróciła się do nas Komenda Wojewódzka Policji w Olsztynie wydział dw. 

z przestępczością gospodarczą w sprawie dokumentów z obrad Komisji Spraw 
Społecznych na temat Szpitala Giżyckiego, odpowiedzi udzieliłam, dokumentację 
przekazałam. 

2) Zwrócił się do nas Minister Zdrowia o pełne i kompleksowe poinformowanie P. M. 
Kopiczko – Senatora Rzeczypospolitej Polskiej o obecnej sytuacji prawnej i finansowej 
szpitala oraz o sposobie zabezpieczenia potrzeb zdrowotnych pacjentów Szpitala, a także 
o przekazanie tych informacji so wiadomości Ministra Zdrowia – załatwienie sprawy 
przekazała wg kompetencji Zarządowi Powiatu. 

Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 15. Zamknięcie sesji. 
 
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 16.45 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  


